

Referat BS d. 28-11-24

Tid og Urbaniasted		På Broen, Lundtoftegade, kl. 17.30 til mad Mødestart 18.10 slut 20.30
Tid	Min	Emne
18.10	10	Indtjekning - bliv klar til mødet.
18.20	10	<u>A(ttendance):</u> til stede: Afbud fra; Jette, Rosalina, Berit, Liv <u>D(uration):</u> mødets varighed til 20.30 <u>M(inutes):</u> <u>I(nformation):</u> Gro: Henvendelse fra Kirsten Skov: Gro vender det med Berit og Liv der er ansvarlige for intromødet, og tilbyder at Gro sammen med Kirsten Skov kan introducere de 10 mænd og mulige urbanister rimelig uformelt, og at de siden må deltage i det ordinære intromøde. <u>N(æste møde):</u> Solhvervshygge d. 20.12 Ansvarlig, Liv – Tina Solveig og Gro kan hjælpe med det praktiske Julefrokost d. 10. januar 2025 (ansvarlig?) Tina Solveig finder sted Møderul for 2025: Michael. Inger, TS og Michael kigger på datoerne igen. Meddelelser: Riko – første møde som facilitator ;o) Michael holder pause fra bestyrelsen. Vi er OBS på, at der så ikke er nogen fra følgegruppen i bestyrelsen. Det finder vi ud af.

		Inger: Har sendt KABs første bud på huslejepris ud til bestyrelsen. Vi sender det ikke ud til medlemmerne – hellere et medlemsmøde der handler om husleje og mulige beregninger af den individuelle husleje. Plan: Medlemsmøde om bygninger d. 19. feb. Michael og Mette Medlemsfremmødemulighed to eftermiddage i feb/marts om svar på husleje og støttemuligheder i marts. Gro og Michael. Nyhedsbrev (februar) der beskriver sammensætning af huslejen. TS, Michael og Gro	
18.30	5	Samtykke til dagsordenen ? Ja	B
18.30	10	Punkt 1: Aktivitets og økonomistatus. Riko, bilag medsendes Riko gennemgår status. Der er brugt færre penge end budgetteret.	O
18.45	45	Punkt 2: Præsentation af Hey Nabo - (ekstern præsentation/kommunikation) 18.45-19.00 Martin fra HeyNabo giver en introduktion til systemet. 19.00 – ca 19.20: Lars Schorling, 8-tallet, ansvarlig for implementering af HeyNabo der giver et oplæg om implementering, fordele og ulemper ved systemet. Drøftelse i bestyrelsen: Meget fin og grundig præsentation. Ser ud til at kunne det vi har brug for. 8-tallets bestyrelse har i 2023-24 undersøgt mulige alternativer og ikke fundet noget der sikrer gensidig kommunikation medlemmerne imellem. Vi er positive, vil gerne gå videre med HeyNabo. Der er en række ting at undersøge – og vi skal høre Liv og Berit der har undersøgt Slack om de vil præsentere noget ? TS	U

		Vi kan tænke Frederik ind i det – og vi skal overveje samspil med klubmodul, samt undersøge med KAB ift hvad de plejer at gøre til deres boafdelinger. Vi vil gerne efterlyse blandt medlemmerne om nogen er interesserede i at deltage i udviklingen så vi kan lave en hjælpecirkel – et foreløbigt mål er implementering i 2025. Det gør vi i nyhedsbrev. Riko deltager fra bestyrelsen.	
19.30	10	Pause	B
19.40	15	Punkt 3: Januar medlemsaktiviteter: Værdi-/intromøder. Mødeplan, helst 4 gange om året. Oplæg om værdimøder (medlemsskab) Berit har meldt der kommer en status på januarmødet Entreprisevinder – præsentation. Michael og Mette, onsdag d. 19. februar. Michael undersøger om vi kan være i KAB huset, og spørger vinderprojektet om de vil komme og præsentere.	B
19.55	20	Punkt 4: Hvordan organiserer vi os mest hensigtsmæssigt ? Hvordan får vi flyttet os fremad i processen på en rar måde. Oplæg ved Inger. Bilag fremsendes inden mødet. Punktet har udspring i sidste mødes aftale om: drift vs udvikling: I vores budget er der afsat en del midler til udviklingsopgaver. Samtidig er der flere vigtige opgaver for 'driften af Urbania', som ikke bliver prioriteret. Snak om, om vi evt. skal have en anderledes tilgang til dette? Det planlagte punkt udsættes til næste møde hvor flere deltager. Dog drøfter vi, at punktet også må omhandle generalforsamling 2025, da vi gerne vil ændre formen så de sociokratiske former bruges til at skabe mening og engagement. Der skal findes en gruppe der har lyst til at ”nørde” med at planlægge den sociokratiske generalforsamling –	B

		sociokrati skal jo styrke medlemsdemokratiet, allerede på GF. Gruppen planlægger GF, og gruppen og bestyrelsen skal samme sikre at GF også overholder foreningens vedtægter. Punktet drøftet på et søndags-eftermiddagsmøde i januar, hvor der ikke er andre punkter. TS udsender doodle	
20.15	5	Punkt 5 Broen – booking og nøgler Det er bedst at medlemmer der bor tæt på har nøgle. Det er dog smartere at høre Søren Emil om vi må få koden til nøgleboksen. Riko. Ny repræsentant i Områdefornyelsen Bispeengen? De er ikke nogen der melder sig. Inger taler med Jens Erik om han vil fortsætte.	B
20.20	10	Tjek ud Tak til Riko for god mødeledelse ;o)	
		Evt: Møder/aktiviteter Solhverv: Julefrokost 10. januar Næste møde d. 13. januar Søndagsmøde til p. 4 fra i dag, doodle TS	